
Kuopion Autoteknillinen Yhdistys ry
Kuukausikokous / atk-koulutus Muistio

Aika: 28.11.2009 (la), klo 10.00 – 14.15 
Paikka: Savon Ammatti- ja Aikuisopisto, Kolmisopentie 7, 70700 Kuopio

Läsnä: 11 jäsentä. Osallistujaluettelo liitteenä.

Jukka Martikainen (jäsenemme) Savon Ammatti- ja Aikuisopistolta toivotti meidät jälleen 
tervetulleiksi.

Kuukausikokous

1§ Puheenjohtaja Antti Kovanen avasi kokouksen ja toivotti kaikki tervetulleiksi. 

2§ Siirryttiin varsinaiseen päivän aiheeseen, eli järjestelmäasiantuntija Marko Torvinen 
otti tilanteen haltuunsa ja koulutti meitä tietokoneen käytössä. Aiheena tänään oli 
kuvankäsittely GIMP- ohjelmalla. Harjoittelimme kuvankäsittelyä alkaen 
valintatyökaluista päätyen pikamaskiin ja tasojen käyttöön. Saimmepa kaikki 
lisättyä taustakuvaan toisesta kuvasta valitun objektin (ja kun automiehiä ollaan, niin 
Marko oli valinnut meille autokuvia, jopa UAZinkin). Neljän tunnin tiukan koulutuksen 
jälkeen tuntui, että vasta pääsee harjoittelussa alkuun. Marko Torvinen oli laatinut 
meille jälleen erinomaisia pikaoppaita käsitellyistä aihealueista ja nämä oppaat 
laitamme myös kotisivuillemme (salasanan taakse). Ja osiosta löytyy myös GIMP-
ohjelma, jos haluat asentaa sen täältä koneellesi.

Koulutuksen lomassa nautimme kahvit, Antin paistamien piirakoiden ja 
kääretorttujen kera.

Sovimme , että kuvankäsittelystä GIMP:llä järjestetään jatkokoulutusta ja 
seuraavaan koulutukseen Marko ei valmistele valmista ohjelmaa, vaan otamme 
mukaamme omia kuviamme, joita haluamme muokata kouluttajan auttaessa.

Koulutuksen päätteeksi Marko näytti meille vielä koosteen uuden Windows 7 
käyttöjärjestelmän mukana tulevista uusista ominaisuuksista.

Kuvankäsittelykoulutuksen lomassa jäsenemme Marko Tirkkonen opasti 
henkilökohtaisesti meistä useita tietokoneen yleisessä käytössä ja 
koneissamme olevien ongelmien ratkaisussa.

3§ Kokouksen loppupuolella jäsenemme Pekka Kemppainen esitti ajatuksen, että 
KATY kysyisi tarjoukset uusista tietokoneista, joita jäsenemme voisivat sitten 
hankkia sovittuun (ja alennettuun) jäsenhintaan. Ajatus todettiin hyväksi ja laitamme 
jäsenistölle sähköpostia asiasta ja kotisivuillemme kyselyn, josta selviäisi kuinka 
moni olisi konetta ostamassa ja mitä ominaisuuksia vailla. 

4§ Puheenjohtaja Antti Kovanen päätti kokouksen (koululutuksen) klo 14.15 osallistujia 
ja kouluttajiamme kiittäen, sekä tietysti Martikaisen Jukkaa, joka jälleen järjesti 
meille tilat toimia.

Muistiin kirjoitteli Tommi


